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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 14 września 2017 roku 

Numer: 21 / 2017 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: przyszłości ulicy Chwaliszewo 

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania, uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od 2008 roku trwają prace nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla 

rejonu Chwaliszewa, czyli części Starego Miasta zlokalizowanej między ulicą Garbary, ulicą 

Ewarysta Estkowskiego, rzeką Wartą a parkiem Stare Koryto Warty. Jednym z wątków 

długotrwałych rozważań jest przyszłość ulicy Chwaliszewo oraz status tego ciągu 

komunikacyjnego. Dotychczas wskazywano, że zgodnie z projektem miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ulica Chwaliszewo przeznaczona zostanie pod ciąg pieszo-

rowerowy, czyli deptak. Pytania dotyczące tego zagadnienia zadawane były wielokrotnie 

przez mieszkańców, przez Radę Osiedla Stare Miasto i przeze mnie. Wyrazem troski 

o przyszłość ulicy Chwaliszewo jest między innymi uchwała numer XX/179/II/2016 Rady 

Osiedla Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Poznania o podjęcie pilnych działań dotyczących organizacji ruchu w rejonie Chwaliszewa, 

w której to uchwale wyrażono postulat uspokojenia ruchu na ulicy Chwaliszewo. Postulat ten 
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pozostaje zgodny z oczekiwaniami lokalnej społeczności, która jest przeciwna tworzeniu 

ciągu pieszo-rowerowego na ulicy Chwaliszewo, ale opowiada się za uspokojeniem ruchu. 

Z informacji przekazanych ostatnio podczas posiedzenia jednej z komisji Rady Osiedla Stare 

Miasto wynika, że trwają jeszcze rozważania dotyczące przyszłości ulicy Chwaliszewo oraz 

statusu tego ciągu komunikacyjnego i być może dojdzie do zmiany pierwotnego zamierzenia. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy istnieje realna potrzeba utworzenia deptaka na ulicy Chwaliszewo (na przykład ze 

względu na kryterium istniejącego intensywnego ruchu pieszych, zwłaszcza turystów, 

którzy być może nie mieszczą się na chodniku i być może podążają jezdnią) i kto miałby 

korzystać z deptaka na ulicy Chwaliszewo, 

 

2) czy przeprowadzono odpowiednie analizy dotyczące natężenia ruchu pieszego 

i rowerowego na ulicy Chwaliszewo, zwłaszcza w porównaniu do natężenia ruchu 

pieszego i rowerowego na deptakach na ulicy Półwiejskiej i na ulicy Wrocławskiej, a jeśli 

tak - to jakie są wyniki tych analiz, natomiast jeśli nie - to dlaczego zaniechano 

przeprowadzenia tych analiz, 

 

3) czy w okresie od 2008 roku do 2017 roku przeprowadzono konsultacje z lokalną 

społecznością dotyczące zamierzenia przeznaczenia ulicy Chwaliszewo na deptak, a jeśli 

tak - to kiedy i jakie były wyniki tych konsultacji, natomiast jeśli nie - to dlaczego nie 

przeprowadzono tych konsultacji, 

 

4) czy przy rozważaniach dotyczących przyszłości ulicy Chwaliszewo oraz statusu tego 

ciągu komunikacyjnego zostaną wzięte pod uwagę oczekiwania lokalnej społeczności, 

która jest przeciwna tworzeniu deptaka na ulicy Chwaliszewo, ale opowiada się za 

uspokojeniem ruchu, 

 

5) kiedy w ramach prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla 

rejonu Chwaliszewa zakończone zostaną rozważania dotyczące przyszłości ulicy 

Chwaliszewo oraz statusu tego ciągu komunikacyjnego. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


